



30 JUL, 2021

## Aplikasi khusus keluarga dan kanak-kanak

ELLIOT & CO

Utusan Malaysia, Malaysia

# Aplikasi khusus keluarga dan kanak-kanak

MENGURUS rumah tangga bukanlah sesuatu yang mudah. Pelbagai cabaran mental dan fizikal perlu dihadapi bagi memastikan kelancaran urusan hal ehwal keluarga dapat dilaksanakan dengan sempurna.

Memenuhi matlamat membantu ibu bapa menguruskan hal berkaitan keibubapaan, platform komuniti sehati untuk wanita, Nuren Group tampil dengan aplikasi *Motherhood.com.my* dan *Kelabmama.com*.

Ketua Pegawai Eksekutif Nuren Group, Petrina Goh berkata, selain platform rujukan, ia turut menyediakan panduan dalam membeli produk yang boleh dipercayai dan praktikal dalam



PETRINA GOH

kehidupan seharian.

"Kami menyediakan senarai vendor dan perkhidmatan yang disusun di bawah satu bumbung supaya pengguna dapat menjimatkan

masa dan tenaga ketika mencari barang yang mereka perlukan.

"Lebih menarik, aplikasi ini hanya menapis dan mencadangkan kandungan sesuai buat ibu dan wanita hamil supaya tidak terganggu dengan pelbagai kandungan internet yang belum tentu kesahihannya," katanya.

Ada lebih 500 jenama barangan meliputi 90 kategori jenama tempatan dan luar negara bagi memudahkan wanita membeli-belah dalam talian secara menyeronokkan.

PLATFORM komuniti sehati untuk wanita dan keluarga.





30 JUL, 2021

## Aplikasi khusus keluarga dan kanak-kanak

Utusan Malaysia, Malaysia

ELLIOT &amp; CO

Page 2 of 2

### SUMMARIES

MENGURUS rumah tangga bukanlah sesuatu yang mudah. Pelbagai cabaran mental dan fizikal perlu dihadapi bagi memastikan kelancaran urusan hal ehwal keluarga dapat dilaksanakan dengan sempurna. Memenuhi matlamat membantu ibu bapa menguruskan hal berkaitan keibubapaan, platform komuniti sehati untuk wanita, Nuren Group tampil dengan aplikasi Motherhood, com.my dan Kelabmama.com. Ketua Pegawai Eksekutif Nuren Group, Petrina Goh berkata, selain platform rujukan, ia turut menyediakan panduan dalam membeli produk yang boleh dipercayai dan praktikal dalam

PETRINA GOH kehidupan seharian.